
	<h2>Babyverse</h2> <p>Lee Garden Two 利園二期 229</p> <p>1. Jeune premier 10% OFF Jeune premier 9 折</p> <p>2. Provide range of soft newborn shoes is designed to prepare children for enjoying wonderful moments outdoors, while keeping their little feet warm and dry. These shoes are easy to put on and take off, ensuring convenience and comfort. 提供的柔軟新生兒鞋款讓孩子準備好在外面享受美好時光, 讓小腳保持溫暖乾爽, 鞋款穿脫容易 (Original price 原價 HK\$280, Offer details 優惠 HK\$150)</p> <p><i>Terms and Conditions 條款及細則</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。</li> <li>Exclusive for Lee Gardens 只限利園區</li> </ul>
	<h2>Bimbo Concept</h2> <p>Lee Garden Two 利園二期 225</p> <p>Celebrate Easter with our delightful Easter Special Bags filled with chocolate eggs inside. From Mar 23 until supplies last, customers who spend \$800 or more will receive a complimentary Easter Special Bag.</p> <p>從 3 月 23 日起, 凡消費滿\$800 或以上的顧客, 將獲贈一個免費的復活節特別巧克力蛋禮袋, 送完即止。</p>

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
商戶優惠或有更新, 詳情請向有關商戶查詢。

## BRICK LANE

Lee Garden Six 利園六期 G01

Enjoy a family Easter feast! Order an Easter Set Dinner, kids delight with half-off choices on BRICK LANE's kid's menu!

復活節盛宴家庭樂！惠顧復活節晚市套餐，孩子即可以半價享用 BRICK LANE 兒童餐。



### Terms and Conditions 條款及細則

- All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。
- Exclusive for Lee Gardens 只限利園區
- This offer is valid for dine-in patronage only. 此優惠僅限堂食。
- An Easter set dinner at its original price must be purchased to enjoy the offer. The offer applies to designated menu only and cannot be changed. 必須以原價購買一份復活節晚市套餐方可享此優惠。優惠只適用於指定菜單且不可更改。
- This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products; and does not apply to venue rental, catering service or other packages. 此優惠不可與其他推廣活動/優惠/禮券同時使用，亦不可兌換現金或其他產品。以及不適用於場地租用，餐飲到會及任何飲宴派對餐飲。
- BRICK LANE reserves the right to amend the offer and its terms and conditions without prior notice and reserves the right of final decision in case of disputes. BRICK LANE 保留更改優惠及有關之條款及細則約束而不作預先通知；並保留任何爭議的最終決定權。

	<p><b>BRUNO</b></p> <p>Hysan Place 希慎廣場 B210</p> <p>Miffy Collection 10% off Miffy 系列 9 折</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。</li> </ul>
<p><b>Her own words</b></p>	<p><b>Her own words</b></p> <p>Hysan Place 希慎廣場 701-702</p> <p>Hot pick bra item: Buy one get one 50% off 熱賣胸圍: 第二件半價</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers are available from 29th March 2024 to 7th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 7 日。</li> <li>Hot pick bra items Buy one get 1 free valid for lower price item. 第二件半價優惠以較低價貨品計算</li> </ul>
 	<p><b>le jus</b></p> <p>Hysan Place 希慎廣場 B213</p> <p>Avo Keto 飲得到的牛油果金沙 \$45 Fresh Lime and Kumquat Soda 新鮮青檸柑桔氣泡爽 \$29</p>

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
商戶優惠或有更新，詳情請向有關商戶查詢。

	<h2>My Little J</h2> <p>Leighton Centre G11</p> <p>From 23 Mar to 7 Apr, customers who purchase any kids' clothes will receive a 40% discount on adult clothing. Additionally, from 29 Mar to 1 Apr, customers who make a purchase of over \$500 will receive a gift (limited to one per customer).</p> <p>從 3 月 23 日到 4 月 7 日，購買任何兒童服裝的顧客可享受成人服裝的 6 折優惠。此外，從 3 月 29 日到 4 月 1 日，消費超過\$500 的顧客將獲贈免費禮品（每位顧客限定一個）。</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers expire on 7th April 2024 優惠有效期至 2024 年 4 月 7 日</li> </ul>
	<h2>Nabe Urawa 牛氣</h2> <p>Hysan Place 希慎廣場 1404-1405</p> <p>Rabbit-shaped Buns available at self-service zone: Rabbit-shaped Buns will be available at self-service zone upon any dine-in consumption during March 25 to April 7, 2024</p> <p>自助區供應造型趣緻的玉兔奶油: 2024 年 3 月 25 日至 4 月 7 日期間，牛氣自助區將供應造型趣緻的玉兔奶油包，任何堂食惠顧均可享用</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers expire on 7th April 2024 優惠有效期至 2024 年 4 月 7 日</li> </ul>



## Petit Bazaar

Lee Garden Two 利園二期 214

Present Club Avenue or Lee Gardens Club membership card in the app to enjoy \$100 discount upon \$800 spending.

出示 Club Avenue 或 Lee Gardens Club 手機應用程式內的會員卡，購物滿\$800 可享\$100 優惠。

### Terms and Conditions 條款及細則

- All offers are available from 29th March 2024 to 12th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 12 日。



## PRIVATE i GARDEN Kids Salon

Lee Garden Two 利園二期 230

Piggy Bank Buy 1 Get 1 Free  
DIY 彩繪飛天豬錢箱買一送一  
(Original Price 原價 HK\$180)

### Terms and Conditions 條款及細則

- All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。
- Exclusive for Lee Gardens 只限利園區

# Silk.

## Silk. 絲茶

Hysan Place 希慎廣場 B216

1. Silk's Easter Family Bundle 絲茶家庭套裝  
HK\$100 Set bundle consisting of 4 drinks (Smooth King, Smooth Black, Choco Bar, Red Strawberry)  
(Original Price 原價: HK\$142)

2. Silk's Easter Discount: Buy Two Get One Free 絲茶復活節優惠：買二送一

### Terms and Conditions 條款及細則

- All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。
- Exclusive for Lee Gardens 只限利園區 Exclusive for Lee Gardens 只限利園區



## Simply Toys

Lee Garden Two 利園二期 204-205

Buy 2 products enjoy 15% off

Buy 3 products enjoy 20% off

Buy 4 products enjoy 25% off

購買兩件產品可享 85 折

購買三件產品可享 8 折


購買四件產品可享 75 折

### Terms and Conditions 條款及細則

- All offers expire on 7th April 2024 優惠有效期至 2024 年 4 月 7 日



	<p><b>Smile™ Froyo . Cake . Gift</b></p> <p>Hysan Place 希慎廣場 511B</p> <p>《Let's Hop 🐰》Easter Cake Collection 系列復和節蛋糕</p> <p>Smile™ Bunny Tea Party Bunny Hops, Smiles, Plays in the Magical Japanese Tea Garden</p> <p>Always keeps your Child's Heart and Smiles every day</p> <p>小兔在魔幻日本茶園 跳躍. 微笑. 嬉戲</p> <p>時刻保持童心, 天天微笑過生活</p> <p>3 吋 inch \$218   5 吋 inch \$438   8 吋 inch \$758</p> <p>SP Rabbit in Yuzuland Rabbit Dances freely in the Yuzuland Leisurely and Lively</p> <p>Living comfortably is the origin of Poetic Life 小兔於綠林果園隨心躍動</p> <p>悠然自樂, 生氣勃勃 活得自在, 就是詩意生活的起源</p> <p>3 吋 inch \$238   5 吋 inch \$458   8 吋 inch \$838</p>
	<p><b>SNIDEL</b></p> <p>Hysan Place 希慎廣場 311-312</p> <p>Enjoy 15% off upon spending of \$1000 on regular-priced items</p> <p>購買正價貨品滿\$1000 可享有 85 折優惠</p>

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
商戶優惠或有更新, 詳情請向有關商戶查詢。

	<p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。</li> <li>Exclusive for Lee Gardens 只限利園區</li> </ul>
	<h2>Starbucks</h2> <p>Lee Garden Three 利園三期 101-110</p> <p>Easter holidays are all about having fun with your family! Come to the Starbucks store at Lee Garden 3 and have a coffee to recharge yourself after play. And we are offering free Babyccino for your kids!*</p> <p>You can also enjoy vanilla ice cream topped with caramel sauce or chocolate sauce for \$20 with any purchase*.</p> <p>Let our babyccino set and ice cream sweeten your family time!</p> <p>*Promotion period: 27 March to 7 April</p> <p>前往利園三期分店的星巴克購買咖啡，該分店免費為小朋友提供 Babyccino!*</p> <p>此外，只需憑任何消費滿\$20，還可額外加購一球雲尼拿雪糕*，並在雪糕上淋上甜蜜的焦糖醬或巧克力醬，sweeten your family time !</p> <p>*優惠期：3 月 27 日— 4 月 7 日</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>All offers expire on 7th April 2024 優惠有效期至 2024 年 4 月 7 日</li> </ul>

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
 商戶優惠或有更新，詳情請向有關商戶查詢。



	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Exclusive for Lee Gardens 只限利園區</i></li> </ul>
 <p>HAPPY Easter Baby Bear Eterna Weave Alphabet Pendant (A-Z)</p> <p>VERDE</p>	<h2>VERDE</h2> <p>Lee Garden Two 利園二期 121</p> <p>Baby Bear Eterna Weave Collection- Diamond Alphabet Pendant (A-Z) 10% off (original price HK\$8,750) 小熊編織系列-英文字母鑽石吊墜 (A-Z) 9折 (原價 HK\$8,750)</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。</i></li> <li>• <i>Exclusive for Lee Gardens 只限利園區</i></li> </ul>
	<h2>Yakiniku Guu 佐賀燒肉谷</h2> <p>Hysan Place 希慎廣場 1403</p> <p>Complimentary DIY Easter Egg Painting Pack: Free to get DIY Easter Egg Painting Pack at self-service zone upon any dine-in consumption during March 29 to April 1, 2024 免費 DIY 彩繪復活蛋套裝: 2024 年 3 月 29 日至 4 月 1 日期間, 凡堂食任何惠顧, 可於自助區領取 DIY 彩繪復活蛋套裝</p> <p><u>Terms and Conditions 條款及細則</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>All offers expire on 1st April 2024 優惠有效期至 2024 年 4 月 1 日</i></li> </ul>

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
商戶優惠或有更新, 詳情請向有關商戶查詢。

*Basic Terms and Conditions 基本條款及細則*

- Offer can only be redeemed at Lee Gardens stores, shop list & information are subject to change without prior notice.
- Photos are for reference only.
- All offers are available from 29th March 2024 to 30th April 2024 unless otherwise stipulated.
- Offers are available on a first-come, first-served basis while stocks last and will terminated accordingly without notice.
- Unless otherwise specified, the offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- Individual merchant terms and conditions apply. Please contact the respective merchant's staff for enquiries.
- The designated products/offers are provided by the designated merchant, which is solely responsible for any enquiry, claim, complaint, liability, and obligation whatsoever relating to the designated products/offers provided. Customers should contact the designated restaurant immediately and directly in case there are issues with the designated products/offer.
- Hysan Marketing Services Limited and the respective merchants reserves the right to end or extend the above redemption programme and/or to modify, revise or change any of these terms and conditions at any time without any prior notice and without incurring any liability to any party whatsoever. In case of any disputes, the decisions of Hysan Marketing Services Limited and respective merchants shall be final.

- 此優惠只適用於利園區分店，店舖名單或資料如有更改，恕不另行通知。
- 圖片只供參考。
- 除非另有註明，所有優惠有效期由 2024 年 3 月 29 日至 2024 年 4 月 30 日。
- 優惠數量有限，先到先得，售/換完即止，恕不另行通告。
- 除特別註明外，此優惠不可與其他服務或貨品推廣優惠同時使用。
- 優惠受個別商戶條款及細則約束，詳情請向商戶職員查詢。
- 指定貨品/優惠由指定商戶提供，有關商戶將承擔任何就指定貨品/優惠的查詢、申索、投訴、責任及義務有關的所有責任。任何就指定貨品/優惠之相關事宜，顧客須即時及直接與有關商戶聯絡。
- 希慎市場推廣有限公司及有關商戶有權隨時終止或延長上述換領計劃及/或更改/修訂/改變上述任何條款及細則而毋須預先通知，亦不會對任何一方負上任何責任。如有任何爭議，希慎市場推廣有限公司及有關商戶保留最終決定權。

Merchant offers are subject to change without prior notice. For details, please contact respective merchants.  
商戶優惠或有更新，詳情請向有關商戶查詢。